
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:515 Snabbtåg

Den kostnad som regeringen tillsammans med stödpartierna har kommit 
överens om för snabbtågsplanen ligger på 205 miljoner kronor. Samtidigt visar 
Trafikverket att det inte kommer att räcka och att stationer ska slopas eller 
läggas utanför stadskärnorna, vilket inte kommer att gynna ett ökat tågresande 
och kommer att göra det svårt att komma dit.

Nu protesterar Vänsterpartiet, och Moderaterna är sedan tidigare emot 
snabbtågen och ser inte att det är den bästa investeringen för infrastrukturen. I 
tider av en långvarig pandemi finns det stora behov som statens kassa ska räcka 
till, och framtiden är oviss.  

Statsrådet Eneroth har sagt att det är viktigt med en bred uppslutning kring 
finansieringen, något som alltså inte finns. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Kommer regeringen att gå vidare med planen på snabbtåg? 

………………………………………

Katarina Brännström (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-16
Besvaras senast
2020-11-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


